
Jaaroverzicht NMPS 2021.

Ondanks de vele corona beperkingen zagen we toch nog kans om twee keer fysiek te vergaderen       
en het lukte zelfs om Rolf persoonlijk welkom te heten binnen het 
platform.                                        ,,het voordeel van een klein bestuur,, zullen we maar zeggen.   
Jammer genoeg lukte het door dezelfde beperkingen niet waterzuring te planten in samenwerking 
met Staatbosbeheer

De taken zijn voorlopig als volgt verdeeld:                                                                                                    
Henk is voorzitter en neemt waar mogelijk het secretariaat waar.                                                                 
Ger is penningmeester.                                                                                                                                  
Anneke en Rolf zijn beide (gewoon)bestuurslid. Bestuurlijk en juridisch gezien zijn we allemaal 
tekenbevoegd en inmiddels zogenaamd als hoger leidinggevende ingeschreven bij de Kvk .              
Wij maakten kennis met de natuurbescherming wacht Meppel en omstreken via een zoomoverleg. 
We hopen in de toekomst verder te kunnen samenwerken waar het accent bij hun ,wat ons betreft  
op De Wieden komt te liggen. 

Direct bij aanvang van het jaar stond ons al een flinke uitdaging te wachten namelijk:                  
Staatsbosbeheer vraagt als organisatie een omgevingsvergunning aan bij de gemeente 
Steenwijkerland, het gaat hier om het tijdelijk plaatsen van twee zogenaamde cabiner, s  in het 
N2000 gebied de Weerribben op een viertal locaties. Wij dienden tijdig een zeer uitgebreide 
zienswijze in bij de gemeente, helaas werd deze door de gemeente onbeantwoord gelaten. De 
gemeente verleende de vergunning en wij dienden bezwaar in. De behandeling van ons bezwaar kon
pas in het najaar plaatvinden.                                                                                                                                
Wij voelden ons hierdoor genoodzaakt, dit om mogelijke schade aan het N2000 gebied te 
voorkomen, om een voorlopige voorziening aan te vragen.                                                                         
De rechter stelde ons volledig in het gelijk en vernietigde per direct de door de gemeente 
Steenwijkerland inmiddels verleende vergunning. Helaas was inmiddels al een van de cabiner, s ( ,op 
zijn nu dus illegale plaats,) afgebouwd. Omdat het broedseizoen al begonnen was werd in overleg 
met de rechter en de betrokken partijen besloten ,,voor eerst,, af te zien van handhaving om zo nog 
mogelijk grotere schade te voorkomen. De door gemeente verplichte behandeling van ons bezwaar 
door een onafhankelijke commissie werd hierdoor tevens overbodig. Helaas is het kwaad dus al 
willens en wetens geschied. We beraden ons op verder stappen!

Gaswinning Vermillion Eesveen:                                                                                                                
Ondanks onze inzet en de rechtsgang naar de R.v.State (2018) is zoals verwacht de vergunning 
gewoon verleend. Het laat nog maar eens zien dat het Rijk hier altijd nog aan de touwtjes trekt en 
gasvrij nog toekomstmuziek is.

Waterstaete Ossenzijl:                                                                                                                              
Inmiddels zijn alle woningen  gebouwd en verkocht en ligt bij elke woning een sloep. We stellen vast 
dat wij destijds een kans hebben gemist door niet nadrukkelijker op de nadelen van het varen met 
explosiemotor  te wijzen. In de uitgebreide zienswijze  (2013)  van het NMPS zoals behandeld in de 
Zienswijzenota Bestemmingsplan Ossenzijl Weerribbenland  worden inderdaad de motorsloepen 
niet met name genoemd maar in een breder verband wordt wel degelijk grote zorg uitgesproken 
over de toename van deze bootjes. Ook hebben wij destijds adviezen over inrichting en beplanting in
en rondom het park gegeven. Deze adviezen zijn onderdeel van het plan geworden. Wat daar 
uiteindelijk terecht van komt is ons onduidelijk. Uiteraard gaan we dit uitzoeken.



Bij de gemeente Steenwijkerland en in gesprekken met vertegenwoordigers van Staatsbosbeheer 
uiten we onze bezorgdheid omtrent het alsmaar toenemende vaarverkeer in het Nat. Park. Met 
name de kleine bootjes veelal uitgerust met explosie motoren zorgen voor veel schade aan de 
natuur.

Noord poort Ossenzijl:                                                                                                                                             
De laatste ontwikkelingen zijn dat camping ,,de Kluft ,,zich heeft teruggetrokken uit dit plan. Het hoe 
en waarom is ons niet bekend! We houden de info en ontwikkelingen scherp in de gaten.

Twee uitbreidingsplannen betreffende varkenshouderijen aan de Jan van Nassauweg en Hooiweg
Paasloo trokken onze aandacht ,gelukkig stonden deze inmiddels bij Natuurbescherming Meppel en
omgeving op de radar.

Ger bezocht het landschap café in de Meenthe, hier werd bevestigd wat wij als platform al 
vermoeden . De insteek van de sprekers kan alleen maar leiden naar een ongebreidelde groei van 
het massa toerisme met alle gevolgen van dien.                                                                                                
Verder ging onze aandacht naar het beleid kleine windmolens van de Gemeente Steenwijkerland en 
keken we aandachtig naar het hoe en waarom van seismologisch onderzoek in onze omgeving.        
De vraag/oproep van de gemeente om mee te denken over de stationsomgeving vonden wij na 
discussie niet nodig.

Aan het eind van het jaar hadden we zoals de laatste jaren gebruikelijk is contact met de gemeente 
over een locatie in Ossenzijl waar carbid schieten mogelijk wordt gemaakt. 

We besluiten verder om met de redactie van de Koppel en de besturen van het I.V.N. en K.N.N.V. 
eens te bekijken of wij als platform een vaste rubriek in het vereniging blad kunnen krijgen. ( ook een
wens van de KNNV) Dit geeft transparantie naar onze achterban en maakt jaarverslagen overbodig. 
Wij beseffen dat dit bij een aantal leden van het I.V.N. Noordwest Overijssel nog steeds gevoelig ligt. 

Henk Plat
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